

from Eisenstadt



Weingut Etl
Erzherzog Friedrichstraße 54
A-7131 Halbtorn

www.heathland-whisky.at

The Etl Bros. present



Austrian Whisky - Distilled in Burgenland



hand -
crafted
for
you!

Old Owl 





go east!

Ganz im Osten des Landes, dort wo die Sonne aufgeht, liegt die pannonische Tiefebene. Hier wird unsere hauseigene Gerste angebaut. Bei herrlichem Wetter wird sie alleine mit der Kraft von Wasser und Sonne gemälzt. Anschließend erfolgt die langsame Vergärung.

In the East of the country, where the sun rises, the Pannonian Plain is located. In marvellous weather, we grow our own barley, which is malted simply by the power of water and the sun. Afterwards the slow fermentation follows.





and it burns

Nach einem tollkühnen Ritt durch den Hanság brennt nicht nur der Hintern. Die Maische wird in Kupferbrennblasen erhitzt bis sie verdampft und über Kolonnenböden zum fertigen Destillat wird. Nur der Mittellauf, also das Herzstück, wird für unseren Whisky entnommen. Bei uns wird reiner Malt Whisky, also Whisky aus selbst gemälztem Getreide erzeugt.

After a wild ride through the Hanság, your butt is not the only thing burning. The mash is heated in copper stills until it vaporizes and becomes the clear spirit over column trays. It is only the alcohol from the middle or the „heart“ of the distillation that we use for our whisky. We produce pure Malt Whisky, which means we malt the corn on our own.

time marches



Bei einem Alkoholgehalt von ca. 60% Vol. wird das Destillat in die Fässer gefüllt. Dort reift es mindestens 1095 Sonnenuntergänge bis zur Abfüllung. Das Holz als wichtigste Komponente für den Geschmack hat bei uns besonderen Stellenwert. Alte Weinfässer, teilweise aus regionaler Eiche, werden hierfür genauso verwendet wie Eichenhölzer aus aller Welt.

At an alcoholic strength of approximately 60% Vol. the spirit is filled in the barrels, where it matures at least 1095 sunsets until filling. The wood, which is the most important element for the taste, is of high significance to us. Old wine barrels, partly made of local oak, as well as oak barrels from all over the world are used.

